



BIOGRAPHY / BIOGRAPHIE

Mark Mancini

Mark Mancini is an Assistant Professor at Thompson Rivers University, Faculty of Law. He holds a J.D. from the University of New Brunswick, a LL.M. from the University of Chicago Law School and is currently a PhD candidate at the Peter A. Allard School of Law, University of British Columbia. Mark clerked for Justice Ann-Marie McDonald at the Federal Court in 2017-18.

His research interests include administrative law, the law of judicial review and legislative interpretation. His work has been published in academic journals across Canada and has been cited in courts across the country including the Federal Court of Appeal, British Columbia Court of Appeal and Supreme Court of Canada. Mark is a Senior Fellow with the Macdonald-Laurier Institute, a Research Fellow with the University of British Columbia-Okanagan Centre for Constitutional Studies and is also involved with the BC Council of Administrative Tribunals.

In addition to his research work, Mark is a frequent speaker and contributor to academic conferences and events for lawyers and judges. In service to the profession, Mark writes a weekly newsletter, The Sunday Evening Administrative Review, which is read by close to 1500 lawyers, students, and judges.

Mark est professeur adjoint à la faculté de droit de l'Université Thompson Rivers. Il est titulaire d'un Juris Doctor de l'Université du Nouveau-Brunswick et d'une Maîtrise en droit de l'Université de Chicago. Il est actuellement candidat au doctorat à la Peter A. Allard School of Law de l'Université de la Colombie-Britannique. Mark a effectué un stage auprès de la juge Ann-Marie McDonald à la Cour fédérale en 2017-2018.

Ses recherches portent sur le droit administratif, le contrôle judiciaire et l'interprétation législative. Ses travaux ont fait l'objet de publications dans des revues spécialisées et ont été cités dans des tribunaux à travers le pays, y compris la Cour d'appel fédérale, la Cour d'appel de la Colombie-Britannique et la Cour suprême du Canada. Mark est agrégé supérieur au Macdonald-Laurier Institute et chercheur universitaire au Centre d'études constitutionnelles de l'Université de la Colombie-Britannique (campus Okanagan). Il siège également au BC Council of Administrative Tribunals.

En plus de ses travaux de recherche, Mark participe fréquemment à des conférences universitaires et à des événements à l'intention des avocats et des juges. Dans le cadre de son engagement professionnel, Mark rédige une infolettre hebdomadaire intitulée The Sunday Evening Administrative Review, lue par près de 1 500 avocats, étudiants et juges.